

الشواغر التي يتعين ملؤها خلال الجمعية العامة الـ144

يجب تقديم جميع الترشيحات، مرفقة برسالة تغطية موقعة وسيرة ذاتية موجزة (صفحة واحدة كحد أقصى)، بالإضافة إلى استمارة معلومات الاتصال بعد ملئها (راجع الملحق).

وتماشياً مع أحكام النظام الأساسي للاتحاد البرلماني الدولي وقواعده، يجب أن يتمتع المرشحون بالخبرة، والتجربة، بقدر الإمكان، في مجالات العمل ذات الصلة، ويجب أن يدعمهم برلمانهم في القيام بمهامهم بصفتهم شاغلي مناصب الاتحاد البرلماني الدولي (بما في ذلك، في ما يتعلق بضمهم في الوفد الوطني إلى الجمعيات العامة للاتحاد البرلماني الدولي، والفعاليات الأخرى ذات الصلة). ينبغي بذل كل جهد أيضاً لضم الأعضاء البرلمانيين الشباب، وتشجيع تقديم الترشيحات من الأعضاء الجدد في الاتحاد البرلماني الدولي، وكذلك، من البرلمانات التي لا تشغل مناصب أخرى في الاتحاد البرلماني الدولي.

ويمكن تقديم الترشيحات شخصياً خلال انعقاد الجمعية العامة إلى دائرة مراقبة الوثائق (الأمانة العامة للاتحاد البرلماني الدولي، الطابق الأرضي من مركز بالي الدولي للمؤتمرات - BICC) أو عبر البريد الإلكتروني إلى: postbox@ipu.org

اللجنة التنفيذية

في 24 آذار/مارس، سيُنتخب المجلس الحاكم عضواً واحداً، على النحو التالي:

مجموعة أمريكا اللاتينية ومنطقة شاغر واحد يتعين ملؤه من قبل رجل واحد¹، ليحل محل السيد ج.ب. لوتوليه البحر الكاريبي: (تشيلي) الذي لن يعد عضواً برلمانياً في وقت الانتخابات.

* استناداً إلى المادة 25 القاعدة 6 من النظام الأساسي للاتحاد البرلماني الدولي وقواعده، في حال لم يعد عضو من اللجنة التنفيذية عضواً برلمانياً، يعين عضو الاتحاد المعني بديلاً عنه يزاوُل مهماته، حتى دورة انعقاد المجلس الحاكم التالية التي يتم خلالها إجراء الانتخابات. وإذا كان العضو الجديد الذي يتم انتخابه ينتمي إلى برلمان مختلف عن برلمان العضو السابق، فإنه/ فإنها يقضي/ تقضي فترة تفويض كاملة. أما إذا كان/ كانت ينتمي/ تنتمي إلى البرلمان نفسه فإنه/ فإنها يستكمل/ تستكمل فترة سلفه/ سلفها.

ووفقاً للتعديل الذي جرى في العام 2018 على المادة 25 من النظام الأساسي للاتحاد البرلماني الدولي وقواعده، "يكون تمثيل كل جنس بنسبة لا تقل عن ثلث الأعضاء المنتخبين."

ويجب تقديم الترشيحات، لغاية الساعة 09:00 من يوم الأربعاء، 23 آذار/مارس 2022 إلى دائرة مراقبة الوثائق أو عبر البريد الإلكتروني إلى: postbox@ipu.org.

مكتب النساء البرلمانيات

في 20 آذار/مارس، سيُطلب من منتدى النساء البرلمانيات ملء الشاغر التالي في مكتب النساء البرلمانيات:
- ممثلة إقليمية من مجموعة أوراسيا (تنتهي ولايتها في نيسان/أبريل 2025) للشاغر الذي لم يتم ملؤه في الجمعية العامة الـ143 للاتحاد البرلماني الدولي.

ويمكن تقديم المجموعات الجيوسياسية ترشيحاتها لغاية الساعة 12:00 من ظهر يوم السبت، 19 آذار/مارس إلى دائرة مراقبة الوثائق أو عبر البريد الإلكتروني إلى: postbox@ipu.org.

¹ ستضم المجموعات ذات 4 مقاعد عدداً متساوياً من الرجال والنساء
ستضم المجموعات ذات 3 مقاعد رجلاً واحداً وامرأة واحدة على الأقل
ستضم المجموعات ذات مقعدين عدداً متساوياً من الرجال والنساء
ستضمن المجموعة ذات مقعد واحد أن يتم شغله من قبل رجل وامرأة على الأقل، لثلاث ولايات.



اللجان والهيئات الأخرى

لجنة حقوق الإنسان للبرلمانيين

في 24 آذار/مارس، سينتخب المجلس الحاكم عضوين اثنين ليحلا محل السيدة ل. دومون (فرنسا)، التي تنتهي فترة عضويتها في اللجنة عند الدورة الـ209 للمجلس الحاكم، والسيدة س. أوريانو دو سوسا (البرتغال)، التي لم تعد عضواً في البرلمان.

ويرجى أخذ العلم أنه بالرغم من أن تشكيل هذه اللجنة ينبغي أن يعكس تمثيلاً جغرافياً منصفاً، ينتخب أعضاء هذه اللجنة في صفتهم الفردية، استناداً إلى كفاءتهم، والتزامهم بحقوق الإنسان، واستعدادهم، وليس بصفتهم ممثلين لبرلمانهم أو مجموعتهم الجيوسياسية.

وفي ظل التشكيل الحالي للجنة، وقاعدتها التي تكمن في تعزيز المساواة بين الرجال والنساء (الجنديرية)، تُشجع بشدة النساء البرلمانيات المهتمات من المجموعات الجيوسياسية العربية، وآسيا-المحيط الهادئ، وأوراسيا من تقديم ترشيحاتهن.

ويُطلب من البرلمانيين الذين يرغبون في أن يصبحوا أعضاء في هذه اللجنة الوفاء بمعايير متميزة. لذلك، يُطلب من المرشحين ملء الاستمارة المتاحة على الموقع الإلكتروني للاتحاد البرلماني الدولي: <https://www.ipu.org/file/13712/download> (مرفق رقم 1).

لجنة شؤون الشرق الأوسط

في 24 آذار/مارس، سيطلب من المجلس الحاكم انتخاب عضو واحد امرأة للشاغر الذي لم يتم ملؤه في الدورة الـ208 للمجلس الحاكم.

وفي ظل قاعدة اللجنة التي تكمن في تعزيز المساواة بين الرجال والنساء (الجنديرية)، وتشكيلها الحالية، ينبغي أن يأخذ في الاعتبار من هم مهتمون في تقديم ترشيحهم أنه يجب أن يكون العضو الجديد امرأة، كي لا تضم اللجنة أكثر من 7 أعضاء رجال.

ويرجى أخذ العلم أنه بالرغم من أن تشكيل هذه اللجنة ينبغي أن يعكس تمثيلاً جغرافياً متنوعاً، ينتخب أعضاء هذه اللجنة في صفتهم الفردية، وليس بصفتهم ممثلين لبرلمانهم أو مجموعتهم الجيوسياسية.

ويمكن تقديم الترشيحات، لغاية الساعة 09:00 من يوم الأربعاء، 23 آذار/مارس إلى دائرة مراقبة الوثائق أو عبر البريد الإلكتروني إلى: postbox@ipu.org.



مجموعة مسهلي الحوار حول قبرص

في 24 آذار/مارس، سيطلب من المجلس الحاكم انتخاب مسهل حوار واحد للشاغر الذي لم يتم ملؤه في الدورة الـ208 للمجلس الحاكم.

ويمكن تقديم الترشيحات، لغاية الساعة 09:00 من يوم الأربعاء، 23 آذار/مارس إلى دائرة مراقبة الوثائق أو عبر البريد الإلكتروني إلى: postbox@ipu.org.

الفريق الاستشاري الرفيع المستوى المعني بمكافحة الإرهاب والتطرف العنيف

في 24 آذار/مارس، سينتخب المجلس الحاكم عضواً واحداً للشاغر الذي لم يتم ملؤه في الدورة الـ208 للمجلس الحاكم، على الشكل التالي:

مجموعة أوراسيا: شاغر واحد يتعيّن ملؤه من قبل امرأة

ويمكن تقديم الترشيحات من مجموعة أوراسيا، لغاية الساعة 09:00 من يوم الأربعاء، 23 آذار/مارس إلى دائرة مراقبة الوثائق أو عبر البريد الإلكتروني إلى: postbox@ipu.org.

مجلس منتدى البرلمانين الشباب للاتحاد البرلماني الدولي

في اجتماع المنتدى القادم، سينتخب عضو مجلس واحداً ليحل محل سعادة الدكتور علي عبدالرسول القطان (دولة الكويت) الذي لم يعد عضواً في المجلس.

ووفقاً للقاعدة 5.3 من قواعد المنتدى، وأساليب العمل: "يتشكل المجلس من ممثلين اثنين، رجل، وامرأة، عن كلٍّ من المجموعات الجيوسياسية للاتحاد البرلماني الدولي"، دون سن الـ45.

يتعين ملء شاغر واحد من المجموعة الجيوسياسية التالية:

المجموعة العربية: شاغر واحد يتعيّن ملؤه من قبل رجل.



مكاتب اللجنة الدائمة

ستجري اللجان الدائمة الانتخابات التالية:

اللجنة الدائمة للسلم والأمن الدوليين

يتعين ملء شاغر واحد من المجموعة الجيوسياسية التالية:

مجموعة أمريكا اللاتينية ومنطقة البحر شاعر واحد، يتعين ملؤه من قبل رجل أو امرأة
الكاربي:

اللجنة الدائمة للتنمية المستدامة

يتعين ملء شاغرين اثنين من المجموعتين الجيوسياسيتين التاليتين:

مجموعة أوراسيا: شاعر واحد، يتعين ملؤه من قبل رجل
مجموعة أمريكا اللاتينية ومنطقة البحر شاعر واحد، يتعين ملؤه من قبل رجل أو امرأة
الكاربي:

اللجنة الدائمة لشؤون الأمم المتحدة

يتعين ملء شاغر واحد من المجموعة الجيوسياسية التالية:

المجموعة العربية: شاعر واحد، يتعين ملؤه من قبل امرأة

ينبغي أن تكون الترشيحات المقدمة من المجموعات الجيوسياسية المعنية، التي يمكن تقديمها في غضون المواعيد النهائية المذكورة أعلاه، مرفقة بسيرة ذاتية موجزة (صفحة واحدة كحد أقصى)، مع تحديد عضوية اللجنة البرلمانية في البرلمان، والمعرفة بالقضايا التي تتناولها اللجنة الدائمة من أجل المقعد الذي يتم السعي للحصول عليه، بالإضافة إلى تفاصيل الاتصال الكاملة للمرشح. كما يجب أن تكون السيرة الذاتية مرفقة أيضاً بالتزام خطي من برلمان المرشح بأنه سيدعم المرشح في عمله وأنه سيدرجه ضمن الوفود المقبلة إلى الجمعيات العامة.



A/144/Inf.1

ملحق

معلومات الاتصال المتعلقة بالمرشحين

المقدمين لملء الشواغر في اللجان والهيئات الأخرى للاتحاد البرلماني الدولي

يرجى ملء استمارة واحدة لكل مرشح

اسم اللجنة أو الهيئة الأخرى التي يتم تقديم طلب الترشيح عليها:	

تفاصيل المرشح يرجى الكتابة بوضوح	
الاسم:	<input type="checkbox"/> السيدة
الشهرة:	<input type="checkbox"/> السيد
اسم البرلمان / المجلس	
البلد	
عضو مجلس الشيوخ <input type="checkbox"/> (الغرفة الثانية)	عضو في البرلمان <input type="checkbox"/> (الغرفة الأولى)
عناوين البريد الإلكتروني لن يتم قبول الترشيحات من دون البريد الإلكتروني الشخصي. يرجى الكتابة بوضوح	
عنوان البريد الإلكتروني الأساسي للمرشح	
عنوان البريد الإلكتروني الثاني (مساعد شخصي للمرشح أو مساعد برلماني آخر، إذا كان متوفراً)	
رقم الهاتف/أرقام الهواتف يرجى ذكر رمز البلد	
رقم الهاتف الخليوي الشخصي للمرشح ورقم مكتبه (إذا كان متوفراً)	

يرجى تقديم هذه الاستمارة مع سيرة ذاتية موجزة، إما شخصياً خلال انعقاد الجمعية العامة إلى دائرة مراقبة الوثائق

(الأمانة العامة للاتحاد البرلماني الدولي، الطابق الأرضي من مركز بالي الدولي للمؤتمرات - BICC) أو عبر البريد

الإلكتروني: postbox@ipu.org



Inter-Parliamentary Union
For democracy. For everyone.

الجمعية العامة الـ144 للاتحاد البرلماني الدولي

نوسا دوا، إندونيسيا

20-24 آذار/مارس 2022

مرفق رقم 1

المرشحون لعضوية لجنة حقوق الإنسان للبرلمانيين



المرشحون لعضوية لجنة حقوق الإنسان للبرلمانيين:

تنص القاعدة 1 (1) من قواعد لجنة حقوق الإنسان للبرلمانيين وممارساته على ما يلي:
تتألف اللجنة ... من 10 أعضاء من البرلمانات الأعضاء في الاتحاد البرلماني الدولي،
تنتخب من قبل المجلس الحاكم بصفة فردية على أساس الكفاءة والالتزام بحقوق الإنسان
وتوافرها (إضافة الخط المائل). يجب أن يكون لديهم إتقان جيد لواحدة على الأقل من
لغتي العمل في الاتحاد البرلماني الدولي: الإنجليزية والفرنسية. يضمن الأمين العام للاتحاد
البرلماني الدولي أن المرشحين لخوض الانتخابات، والمجموعات الجيوسياسية وأعضاء الاتحاد
البرلماني الدولي يدركون تمامًا المتطلبات المذكورة أعلاه.

في ضوء المعايير المذكورة أعلاه، بالإضافة إلى تقديم رسالة التغطية الخاصة بالمرشحين لملء الشواغر في هذه اللجنة
وسيرتهم الذاتية الموجزة، يرجى منهم جميعهم التكرم بتوفير المعلومات التالية أيضاً. ويجب تقديم الترشيحات إلى دائرة
مراقبة الوثائق وتقديمها.

1. يرجى تحديد خبرتكم ومعرفتكم في مجال حقوق الإنسان:

2. يرجى شرح كيفية التزامكم بحقوق الإنسان:

3. إن جدول اللجنة مكثف: تجتمع اللجنة ثلاث مرات في السنة (خلال المدة الكاملة لكل جمعية عامة ومرة واحدة

لمدة ثلاثة إلى أربعة أيام خارج الجمعيات العامة في جنيف) وتقوم بعدة بعثات في السنة:

يرجى تأكيد توفركم للمشاركة الكاملة في أعمال اللجنة:

نعم كلا

ملاحظات:

4. تتوفر ملفات القضايا الشاملة للجنة باللغتين الإنجليزية والفرنسية فقط. ومن المهم جداً أن يتقن الأعضاء جيداً

واحدة على الأقل من هاتين اللغتين:

يرجى توضيح مدى إتقانكم اللغة الإنجليزية والفرنسية:

اللغات	قراءة			كتابة			تكلم		
	ممتازه	جيدة	مقبولة	ممتازه	جيدة	مقبولة	ممتاز	جيد	مقبول
الإنجليزية	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>
الفرنسية	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>

لغات أخرى	قراءة			كتابة			تكلم		
	ممتازه	جيدة	مقبولة	ممتازه	جيدة	مقبولة	ممتاز	جيد	مقبول
	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>
	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>	<input type="checkbox"/>

السيدة	السيد
الشهرة:	الاسم:
المدينة:	البلد:
الهاتف:	الهاتف الخليوي:
البرلمان/المجلس:	
الوظيفة:	عضو برلمان:
المنصب الكامل:	السنتور:
البريد الإلكتروني الرسمي:	
البريد الإلكتروني الشخصي:	



Inter-Parliamentary Union
For democracy. For everyone.

144th IPU Assembly

Nusa Dua, Indonesia
20-24 March 2022



Assembly

A/144/Inf.1-rev
3 March 2022

Vacancies to be filled during the 144th Assembly

All candidatures need to be accompanied by a signed covering letter, a brief curriculum vitae (one page maximum), as well as the completed contact information form (see [Annex](#)).

In keeping with the provisions of the IPU Statutes and Rules, candidates should have experience and expertise, as far as possible, in the relevant areas of work, and they should be supported by their respective Parliament in carrying out their function as IPU office holders (including in terms of being included on the national delegation to IPU Assemblies and other related events). Every effort should also be made to include young MPs and encourage candidatures from new Members of the IPU as well as from Parliaments that do not hold other offices in the IPU.

Candidatures can be submitted in person at the Assembly to the Documents Control Service (IPU Secretariat, ground floor of the Bali International Convention Centre – BICC) or by email to: postbox@ipu.org.

Executive Committee

On 24 March, the Governing Council will elect **one member**, as follows:

**Group of Latin America:
and the Caribbean**

One vacancy, to be filled by a man¹, to replace Mr. J.P. Letelier (Chile), who will no longer be a Member of Parliament at the time of the election.

* In accordance with Article 25.6 of the IPU Statutes, if a member of the Executive Committee ceases to be a parliamentarian, the IPU Member concerned shall appoint a substitute to serve until the next session of the Governing Council, when an election shall be held. If the newly elected member is from a different parliament than the outgoing member, s/he will serve a full term. Otherwise, the new member shall complete the term of office of his/her predecessor.

Following the amendment in 2018 of Article 25 of the IPU Statutes, "Each sex shall be represented by no less than one third of the elected members".

Candidatures may be submitted by 09:00 on Wednesday, 23 March 2022 to the Documents Control Service or by email to: postbox@ipu.org.

¹ Groups with 4 seats will include an equal number of men and women;
Groups with 3 seats will include at least one man and one woman;
Groups with 2 seats will include an equal number of men and women;
Groups with 1 seat will ensure that the seat is held at least by a man and a woman over three terms.

Bureau of Women Parliamentarians

On 20 March, the Forum of Women Parliamentarians will be required to fill the following seat in the **Bureau of Women Parliamentarians**:

- one regional representative for the **Eurasia Group** (end of term: April 2025) for the vacancy that was not filled at the 143rd IPU Assembly.

Candidatures from the geopolitical group may be submitted by 12 noon on Saturday, 19 March to the Documents Control Service or by email to: postbox@ipu.org.

COMMITTEES AND OTHER BODIES

Committee on the Human Rights of Parliamentarians

On 24 March, the Governing Council will elect **two members** to replace Ms. L. Dumont (France), whose membership of the Committee expires at the 209th session of the Governing Council and Ms. C. Urbano de Sousa (Portugal), who is no longer a member of parliament.

Please note that although the composition of this Committee should reflect an equitable geopolitical distribution of seats, members of the Committee are elected in their individual capacity on the basis of their competence, commitment to human rights and availability, and not as representatives of their parliament or geopolitical group.

In light of the Committee's current composition and its rule on the promotion of gender equality, interested female parliamentarians from the Arab, Asia-Pacific and Eurasia geopolitical groups are strongly encouraged to submit their candidatures.

Parliamentarians wishing to become members of this Committee are required to meet a set of distinct criteria. Candidates are therefore requested to complete the form available on the IPU website: <https://www.ipu.org/file/13712/download>.

Committee on Middle East Questions

On 24 March, the Governing Council will be required to elect **one female member** for the vacancy that was not filled at the 208th session of the Governing Council.

In light of the Committee's rule on the promotion of gender equality and of its current composition, those interested in submitting their candidatures should bear in mind that in order to have no more than 7 male members, the new member should be a female parliamentarian.

Please note that, although the composition of this Committee should reflect a diverse geopolitical representation, members of this Committee are elected in their individual capacity, not as representatives of their Parliament or Geopolitical Group.

Candidatures may be submitted by 09:00 on Wednesday, 23 March to the Documents Control Service or by email to: postbox@ipu.org.

Group of Facilitators for Cyprus

On 24 March, the Governing Council will be required to elect **one Facilitator** for the vacancy that was not filled at the 208th session of the Governing Council.

Candidatures may be submitted by 09:00 on Wednesday, 23 March to the Documents Control Service or by email to: postbox@ipu.org.

High-Level Advisory Group on Countering Terrorism and Violent Extremism

On 24 March, the Governing Council will elect **one member** for the vacancy that was not filled at the 208th session of the Governing Council, as follows:

Eurasia Group : One vacancy to be filled by a woman.

Candidatures from the Eurasia group may be submitted by 09:00 on Wednesday, 23 March to the Documents Control Service or by email to: postbox@ipu.org.

Board of the Forum of Young Parliamentarians of the IPU

At its next meeting, the Forum will elect **one Board member** to replace Mr. Al Kattan (Kuwait) who is no longer a member of the Board.

According to Rule 5.3 of the Forum's Rules and working modalities: "The Board shall be composed of two representatives from each of the IPU geopolitical groups, a man and a woman", below the age of 45 years.

There is **one vacancy** to be filled by the following geopolitical group:

Arab Group : One vacancy, to be filled by a man.

STANDING COMMITTEE BUREAUX

The Standing Committees will hold the following elections:

Standing Committee on Peace and International Security

There is **one vacancy** to be filled by the following geopolitical group:

Group of Latin America and the Caribbean : One vacancy, to be filled by man or a woman.

Standing Committee on Sustainable Development

There are **two vacancies** to be filled by the following geopolitical groups:

Eurasia Group : One vacancy, to be filled by a man.

Group of Latin America and the Caribbean : One vacancy, to be filled by man or a woman.

Standing Committee on United Nations Affairs

There is **one vacancy** to be filled by the following geopolitical group:

Arab Group : One vacancy, to be filled by a woman.

* * * * *

Candidatures from the respective geopolitical groups, which may be submitted within the different deadlines stipulated above, should be accompanied by a brief curriculum vitae (maximum one page), specifying Committee membership in parliament and familiarity with the issues covered by the Committee for which a seat is being sought, as well as the candidate's full contact details. The CV should also be accompanied by a commitment from the candidate's Parliament that the candidate will be supported in their work and included in future delegations to Assemblies.



Inter-Parliamentary Union
For democracy. For everyone.

144th IPU Assembly

Nusa Dua, Indonesia
20-24 March 2022



A/144/Inf.1
Annex

Contact information for candidates applying to vacancies on IPU Committees and other bodies

PLEASE COMPLETE ONE FORM FOR EACH CANDIDATE

Title of Committee or other body for which the candidature is submitted: <hr/>	
Candidate's details Please print clearly	
<input type="checkbox"/> Ms. <input type="checkbox"/> Mr.	First name: <hr/>
	Last Name: <hr/>
Name of Parliament <hr/>	
Country <hr/>	
<input type="checkbox"/> Member of parliament (lower chamber)	<input type="checkbox"/> Senator (upper chamber)
Email addresses Candidatures will not be accepted without a personal email contact. Please <u>print</u> clearly	
Candidate's primary personal email address <hr/>	
Secondary email (candidate's personal assistant or other parliamentary aide, if available) <hr/>	
Phone number(s) Please include country code	
Candidate's personal mobile number and office number (if available) <hr/> <hr/>	

Submit this form, together with a brief CV, either in person during the Assembly to Documents Control Service (IPU Secretariat, ground floor of the Bali International Convention Centre – BICC) or by email postbox@ipu.org.



Inter-Parliamentary Union

For democracy. For everyone.

Candidates for membership of the Committee on the Human Rights of Parliamentarians:

Rule 1(1) of the Rules and practices of the Committee on the Human Rights of Parliamentarians states that:

The Committee ... shall be composed of 10 members of Member Parliaments of the Inter-Parliamentary Union (IPU), elected by the Governing Council in an individual capacity on the *basis of their competence, commitment to human rights and availability* (italics added). They shall have *a good command of at least one of the IPU's two working languages: English and French*. The IPU Secretary General shall ensure that candidates standing for election, the geopolitical groups and IPU Members are fully aware of the requirements stated above.

In light of the aforesaid criteria, all candidates for vacancies for this Committee are kindly requested, in addition to submitting their covering letter and brief curriculum vitae, to provide the following information. Candidatures may be submitted up to the Control and Submission of Documents Service.

1. *Please outline on your human rights experience and knowledge:*

2. *Please explain how you are committed to human rights:*

3. The Committee's schedule is intense: it meets three times a year (for the full duration of each Assembly and once for a three to four-day session outside Assemblies in Geneva) and carries out several missions per year:
Please confirm your availability to take part fully in the Committee's work

Yes No

Remarks:

4. The Committee's extensive case files are only available in English and French. It is therefore paramount that members possess a good command of at least one of these two languages:

Please elaborate on your command of English and French:

Languages	Read			Write			Speak		
	Excellent	Good	Fair	Excellent	Good	Fair	Excellent	Good	Fair
English									
French									

Other languages	Read			Write			Speak		
	Excellent	Good	Fair	Excellent	Good	Fair	Excellent	Good	Fair

Ms.		Mr.								
Family Name:							First Name:			
City:							Pays :			
Telephone:							Mobile :			
Parliament / Chamber:										
Function:				Member of Parliament:				Senator:		
Full title:										
Official email:										
Personal email:										